

SpLitt

Styrelsemöte 2022-09-20 16:15 - Protokoll

20 september / KL. 16:15 / HB201

Ordförande: Filippa Hanna
~~Vice-Ordförande: Fredrika~~
~~Ehrnhölm~~
Kassör: Eline Frost

Ledamot: Salina Söderberg
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Frida Endertorp
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Sofia Njurin
~~Ledamot: Alva Apelqvist~~
~~Ledamot: Saga Olsson~~
Ledamot: Ella Almroth
~~Ledamot: David Nilsson~~
~~Ledamot: Emmy Risberg~~
~~Ledamot: Lollo Aurell~~
Ledamot: Levi Andersson
~~Ledamot: Maya Lundgren~~

Formalia

F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Salina Nomineras och godkänns

Val av justerare: Wilma godkänns.

F3 Fastställa föredragslista: Valdemar lägger förfrågan om punkt, föredragslistan godkänns.

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info

Diskussion

D1 Skrivartävling

Tema har valts. Ensamhet.

Den praktiska delen av att anordna själva tävlingen kommer längre fram. Wilma ska fixa ett styrdokument/lathund. Gruppen bestämmer när tävlingen ska pågå, men det spekuleras om ca oktober till december. Vilket språk som får användas i tävlingen ska planeringsgruppen bestämma.

D2 Halloween fest

Gruppen har fått tillgång till discord. Mycket som spånats, konkret planering har påbörjats. Främst vart festen ska tillhållas. Hur det kommer se ut med inträdespris. Vad som kommer hända på själva festen har inte planerats, men idéer har bollats. Det finns ett preliminärt datum, men det beror på lokalen.

D3 Val av SAMO

Val av SAMO flyttas till nästa möte

D5 Poesikväll

Då båda i planeringsgruppen är frånvarande finns inga uppdateringar.

D6 Bokbytdag

Kanal finns, planeringen har inte påbörjats. Vi tar det när det kommer.

D7 Folkets bio

Tävlingen genomfördes, vinnaren blev sjuk, studenter ska fortfarande kunna gå med nedsatt pris. Ska ut på kanaler. Är öppen för framtida samarbeten, men dålig timing för tävlingen.

D8 Samarbete med andra föreningar

Vilja att samarbeta med andra föreningar. Främst pratat med WeDigIt, Ovveinvigning tillsammans igen. Fundera över om vi vill prata med andra humsekföreningar om eventuellt samarbete. Kolla om möjlighet av kommunikation mellan föreningar.

D9 Overaller

Finns stort intresse för ovvar, skulle behöva lägga ut så fort som möjligt då beställningen dröjer.

D10 Stormöte

Datum 11 oktober.

D11 Humsek

Humsek kan läggas ner. Vi behöver nya klädda poster till Humsek.

Beslut

B1 Beslut om val av ny SAMO

Förslaget att skjuta upp valet till nästa möte godkänns

B2 Beslut om Stormöte

Förslaget om datumet godkänns.

Övriga Punkter:

Hjälp tryggheten (skriver för att komma ihåg).

F4 Möte avslutas

Underskrifter

Ordförande: Filippa Hanna

Sekreterare: Salina Söderberg

Justerare: Wilma Löfgren